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ЈШ'ЗЗЗЧЧЦ /debata nad ustawą poborowg/:

"O ile m;; słuchy dogaodzą- żałuję że nie ma p. Prezydenta mi:

nistrów, bo chciałan się zapytać, czy to prawda, że podobno przed

dziesięcioma dniami, prźlyszedł do niego list od Czyezerina, chcący

nawigzeć pertraktacje pokojowe z nami i że ten list leży u niego od f.?

dni 10 w biurkuf.Nie wien, ezy to prawda i dlatego żadnych wniosków

nie wysuwam, alo „ ;'yby to było prawdą byłoby bardzo zngmiennem
także w Resji również

i dowodziłoby, że/nie ma zśpału wojennego i że Rosja/dąży do pokoju." ‚’1

 


